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Abstract (en)
In a dispensing device (2) a dispensing head (3) is flexibly connected to a handle (4) which is designed as a propellant pump (5), and is provided
with a pre-filled fluid chamber (30), against the inlet (32) of which the superatmospheric pressure in a pressure chamber (6) of the propellant pump
(5) acts. By manual squeezing of the pressure chamber (6), which consists of film sections (13, 14) in the manner of a bulb, propellant is transported
into the fluid chamber (30) and, with the opening of a valve (26), transported through an atomiser nozzle (21) to the exterior. In the initial state, the
nozzle (21) is tightly sealed by a seal (39) attached via a connection with a predetermined breaking point, which seal is a component of a common
support (40) for a multiplicity of dispensing devices (2) which can be broken off. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Austragvorrichtung (2) ist ein Austragkopf (3) flexibel mit einem als Treibmittelpumpe (5) ausgebildeten Griff (4) verbunden und mit
einer vorgefüllten Medienkammer (30) versehen, gegen deren Einlaß (32) der Überdruck in einer Druckkammer (6) der Treibmittelpumpe (5)
ansteht. Durch manuelles Zusammendrücken der ballonartig aus Folienabschnitten (13, 14) bestehenden Druckkammer (6) wird Treibmittel in die
Medienkammer (30) und unter Öffnen eines Ventiles (26) durch eine Zerstäuber-Düse (21) nach außen gefördert. Im Ausgangszustand ist die Düse
(21) mit einem über eine Sollbruch-Verbindung befestigten Verschluß (39) dicht verschlossen, der Bestandteil eines gemeinsamen Trägers (40) für
eine Vielzahl abbrechbarer Austragvorrichtungen (2) ist. <IMAGE>
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